
Referat fra styremøte 

Dato: 13/4-21, kl. 19.00 

Tilstede: Henning Meese, Arve Moen, Louise Garshol Bergø, Pia Dangel, Bertil Endresen, May Liz 

Nautnes (På teams), Gjertrud Bjørnvold (Referent) 

Sak nr Tema Referat / Vedtak 

1/21 Konstituering av styret  

Fordeling av oppgaver Vedtak: 
Sekretær: Gjertrud Bjørnvold 
Møteagenda – sendes ut av leder Henning Meese – helst noen 
dager før 
Kontaktperson konkurransepartiet: Pia Dangel 
Sponsor-kontakt: Bertil Endresen utarbeider sponsorpakker 
 

Valg av 
politiattestansvarlig 
Valg av 
barneidrettsansvarlig 

Vedtak: 
Anne Marte valgt som ansvarlig 
Julie valgt som vara frem til høsten ev. ny ansatt overtar dette 
ansvaret fra høsten. 
 

Møtefrekvens Vedtak: 
Torsdager kl. 19.00  
29/4, 27/5 fastsatte datoer   
Mulig å delta på teams. 
 
Noen saker må håndteres på e-post dersom de haster. E-
poster må besvares raskt.  
  

Styreetikk/habilitet Vedtak: 
Styret må stå samlet om vedtak når vedtak er tatt 
Habilitet: Ved saker der det er habilitetsproblemer vil vara bli 
innkalt.  
 

 Styreverdig informasjon «Regler/System» for kommunikasjon med styret bør 
fastsettes for å unngå for mye mailkorrespondanse.  
 
Vedtak: 
Tas opp på neste møte 
 

2/21 
 

Rapport og evt. Saker 
fra daglig leder 

Henning gikk gjennom rapport fra daglig leder 
 
Vedtak: 
Styrerepresentanter og fast ansatte mottar blomster ved 
avslutting maks 400 
Trenere som slutter mottar gavekort 200 
Hjelpetrenere mottar ikke noe ut over lønn 
 
Deles ut på sommershow og organiseres av styret 
 
Daglig leder melder fra til Styret om det er noe som skal 
kjøpes inn (Trivselstiltak) 
 



Referat fra styremøte 

3/21 
 

Rammer og ambisjoner 
for konkurransepartiet  

Styret er positive til at konkurransepartiet organiserer 
dugnader for å finansiere aktiviteter – forslag om 
foreldremøte. 
 
Oppgave: 
Pia utarbeider rammer for konkurransepartiet i forhold til 
antall gymnaster på partiet – både nivå 1 og 2, antall stevner, 
antall trenere etc. Legges frem på neste styremøte. 
 

4/21 
 

Sponsormidler til 
konkurransepartiet 

ISO-Piloten bidrar med 3000 kroner til drakter til guttene.  
 
Vedtak: 
Logo på hjemmeside og på treningstøy/t-skjorter og tagging i 
Instagram-innlegg 
 

5/21 
 

Ny hovedtrener Julie har sagt opp sin 80% stilling som hovedtrener.  
 
Oppgave: 
Henning avklarer med Anne Marte om noen trenere kan ta 
flere oppgaver. 
Ev. avklare om det finnes ressurser blant byens 
fysioterapeuter. 
 

6/21 
 

Status hallprosjekt Det arbeides med utvidelse av arealer i Braatthallen. Henning 
orienterte om status.  
 
Styret tar orienteringen til etterretning  

7/21 Evt Vedtak: 
Forsøk å få organisert en draktbyttedag til høsten med 
kiosk/kafe. (Sette på pris og vippsnr). Daglig leder finner 
forslag til dag.  

 

 

 

Gjertrud 


